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SVAR PÅ TILSYNSRAPPORT FRA ANMELDT TILSYN VED 
SOFIENBERGSENTERET 27.04.11 
 
Vi viser til tilsynsrapport fra anmeldt tilsyn ved Sofienbergsenteret 27.04.11.  
I tilsynsrapporten skrives det at sykehjemmet har erfart at pasienter med psykiatriske diagnoser 
som har behov for tett og forutsigbar oppfølging ofte tilbys plass på vanlige somatiske 
avdelinger eller skjermet enhet i sykehjem, og dermed mottar et tilbud på lavere omsorgsnivå 
enn de er i behov for. Det antydes også i rapporten at årsaken kan være at det er ulik pris på 
plassene, plass på forsterket enhet er dyrere enn plass på skjermet eller somatisk enhet, og at 
bydelene muligens skjuler seg bak fritt sykehjemsvalg i stedet for å ta en beslutning på faglig 
grunnlag.  
 
Sofienbergsentret er en del av det frie sykehjemsvalget i Oslo og mottar brukere fra alle 15 
bydeler. Bestillerenheten i Bydel Grünerløkka har i mange år samarbeidet med 
Sofienbergsentret og kjenner tilbudet der svært godt. Vi kjenner ikke vår bydel igjen i den 
beskrivelsen som gis til tilsynsutvalget. Prosedyren når det er brukere som har et behov for 
forsterket plass er at sykehjemmet melder dette til sykehjemsetaten og Bestillerenheten i den 
enkelte bydel, som så vurderer behov for annen avdeling. Vi opplever å ha en god dialog rundt 
flytting av brukere til forsterket avdeling og har ikke vært uenige i sykehjemmets vurderinger. 
 
Vi vil også bemerke at behov for type sykehjemsplass ikke vurderes ut fra diagnose alene eller 
av økonomiske hensyn alene, men ut fra en helhetsvurdering basert på brukers funksjonsnivå 
og omsorgbehov. Bestillerenheten vil fortsette med å ha dialog med sykehjemmet for å sikre at 
brukere tildeles det omsorgsnivået de trenger.  
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Godkjent og ekspedert elektronisk uten underskrift  

Kopi: Sykehjemsetaten.  


